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Förslag till riksdagsbeslut 
Riksdagen ställer sig bakom det som anförs i motionen om att överväga att om möjligt 
se över gällande miljökrav runt skjutbanor i syfte att mildra dem för att underlätta för 
landets skytte och tillkännager detta för regeringen. 

Motivering 
Våra skjutbanor är viktiga för såväl träning som tävling i skytte. Men skjutbanorna 
fyller fler behov än så – de måste finnas för att försvaret ska kunna träna sitt skytte, för 
att polisen ska kunna träna skytte och för att jägarna ska kunna träna skytte.  

Vår världssituation med krig i Europa och stora risker för att Sverige hamnar i ett 
eventuellt framtida krig är stor. Då är det viktigt att vi precis som Finland ser över 
regelverket runt våra skjutbanor så att de inte är så höga och orimliga så det äventyrar 
skjutbanors framtid. Miljöreglerna runt våra skjutbanor bör reformeras och ändras så att 
vi inte ställer så höga krav så att skjutbanorna tvingas läggas ner. Här behöver vi studera 
hur Finland nu har förändrat sina regler runt skjutbanorna, för att dra lärdom av deras 
förändringar i regelverket. Det är en stor fördel för vår trygghet att så många vill lära sig 
att skjuta och är intresserade av skytte. Det stärker våra möjligheter avsevärt här i 
Sverige vid en risk för ett framtida krig i Europa.  
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